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W TORUNIU 

 

 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 13 grudnia 2021 r. (godz. 9:00) 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu Justyna Morzy 

otworzyła zebranie i powitała zebranych członków rady obecnych w składzie (lista obecności 

w załączeniu): 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- dr Agata Karska, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- prof. dr hab. Andrzej Rozkosz, 

- mgr Robert Włosiński, 

- prof. dr hab. Maciej Zastempowski (uczestniczył online), 

- lic. Hubert Długołęcki (uczestniczył online) 

 

oraz zaproszoną na posiedzenie Prorektor d/s Studenckich prof. dr hab. Beatą Przyborowską z 

towarzyszącą jej Dyrektor dr Małgorzatę Fopka-Kowalczyk.  

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1.    Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Spotkanie z Prorektor d/s Studenckich prof. dr hab. Beatą Przyborowską. 

3. Uchwała Rady Uniwersytetu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

przez Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu Szpitalowi Uniwersyteckiemu Nr 2 

im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy wyposażenia, urządzeń i aparatury zakupionych w 

ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Wieloletni program medyczny – rozbu-

dowa i modernizacja Szpitala Uniwersyteckiego Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgosz-

czy”. 

4. Informacje bieżące i wolne wnioski.”. 

 

 

Ad. 1. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  w dniu  

23 listopada 2021 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 7 

  liczba głosów tak – 7 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

(R. Włosiński dotarł na posiedzenie po głosowaniu). 
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Ad. 2.  

 

Przewodnicząca w imieniu Rady Uniwersytetu przedstawiała oczekiwania wobec 

spotkania – Rada chciałaby zapoznać się z najważniejszymi problemami, które są obecnie 

rozwiązywane oraz jakie stoją przed Prorektorem ds. Studenckich w obecnej kadencji.  

 

 

Prorektor prof. B. Przyborowska przypomniała, że we władzach rektorskich pełni  

funkcję prorektora już 3 kadencję (2 poprzednie jako prorektor d/s kształcenia), a następnie 

przedstawiła swój zakres obowiązków i kompetencji. Do najważniejszych należą: nadzór nad 

prawidłową realizacją regulaminu studiów, wszelkie sprawy studenckie i doktoranckie (w tym 

także obcokrajowców), organizacja rekrutacji na studia, nadzorowanie Uniwersyteckiego 

Ośrodka Wsparcia i Rozwoju Osobistego. Powołanie Ośrodka okazało się niezwykle potrzebną 

inicjatywą, planowaną już wcześniej, ale w czasie pandemii trudno wręcz przecenić jego 

działalność.  O zaprezentowanie działalności Ośrodka Prorektor poprosiła jego  Dyrektor M. 

Fopka-Kowalczyk. 

  

Pani Dyrektor poinformowała, że Ośrodek oficjalnie działa od lutego 2021 r. ale 

psycholog zatrudniony w nim już wcześniej pracował na rzecz studentów UMK. Jest to 

przestrzeń wsparcia dla studentów, doktorantów i pracowników, a z pomocy można skorzystać 

osobiście lub za pośrednictwem platformy Teams lub telefonicznie. Od niedawna zatrudniony 

jest również psycholog dla obcokrajowców, posługujących się językiem angielskim. W 

przygotowaniu są również bezpłatne treningi relaksacyjne, które zostaną zamieszczone na 

stronie www.  

 

Prorektor podkreśliła, że celem Ośrodka jest, aby przede wszystkim być instytucją 

profilaktyczną, a nie jedynie kryzysową, co obecnie wymusiła pandemia.  

Innym, ważnym obszarem wsparcia dla studentów jest działalność sportowa, która w ostatnich 

latach jest na bardzo dobrym poziomie. W tę działalność z powodzeniem wpisują się „studia 

dwutorowe” – powszechnie znane pod hasłem „kariera dwutorowa”. 

B. Przyborowska przekazała też informacje m.in. o stypendiach socjalnych i problemie 

niezmienności progów minimalnej podstawy naliczania stypendiów (pomimo inflacji), o 

tygodniowej akcji szczepień dla studentów i pracowników, a także o planach na przyszłość, tj. 

o powstaniu ekskluzywnego Klubu najlepszych Absolwentów UMK. 

 

Następnie odbyła dyskusja Podkreślono wagę powołania Ośrodka Wsparcia i Rozwoju 

Osobistego i rozmawiano nt. szczegółów jego funkcjonowania(także wśród pracowników); 

rozmawiano nt.: sposobów docierania do studentów i doktorantów z informacjami o nowych 

inicjatywach, o ewaluacji szkół doktorskich; o szczepieniach, a przede wszystkim o powodach 

braku chęci do szczepień wśród studentów i doktorantów. 

 

Podsumowując dyskusję, Przewodnicząca podziękowała Pani Prorektor oraz Pani Dyrektor za 

wszystkie informacje, które są bardzo ważne dla członków Rady w ich pracy i ocenie sytuacji 

na Uniwersytecie. Życząc sukcesów w realizacji planów pożegnała gości. 

B. Przyborowska i M. Fopka-Kowalczyk opuściły posiedzenie.   

 

   

 

Ad. 3.  

 

W celu omówienia kolejnego punktu porządku obrad, z członkami Rady połączyła się online 

zastępca kanclerza ds. Collegium Medicum dr Marzena Ruczyńska.  
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Pani kanclerz omówiła wniosek dot. zgody na nieodpłatne przekazanie przez Uniwersytet 

Szpitalowi Uniwersyteckiemu Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy wyposażenia, urządzeń 

i aparatury. M. Ruczyńska przypomniała, że jest to kontynuacja wcześniej procedowanych 

przez Radę  wniosków związanych z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Wieloletni 

program medyczny – rozbudowa i modernizacja Szpitala Uniwersyteckiego Nr 2 im. dra Jana 

Biziela w Bydgoszczy”. Poinformowała także, co do tej pory zostało zakupione i zwróciła się 

do Rady z prośbą o dokonanie czynności prawnej, wymaganej przez Prokuratorię Generalną, a 

polegającej na wyrażeniu zgody przez Radę UMK na przekazanie zakupionego sprzętu i 

wyposażenia Szpitalowi. Dla przypomnienia dodała, że środki finansowe na ten cel są 

precyzyjnie zaplanowane w powyższym projekcie i nie mogą być użyte na inne cele.  

 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie uchwały Rady Uniwersytetu  

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Uniwersytet Mikołaja Kopernika 

w Toruniu Szpitalowi Uniwersyteckiemu Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy 

wyposażenia, urządzeń i aparatury zakupionych w ramach realizacji zadania inwestycyjnego 

pn. „Wieloletni program medyczny – rozbudowa i modernizacja Szpitala Uniwersyteckiego  

Nr 2 im. dra Jana Biziela w Bydgoszczy”. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego 

głosowania: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 9 

  liczba obecnych – 8 

liczba głosów tak – 9* 

liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

*nieobecny B. Kałużny przekazał swój głos przed posiedzeniem 

 

 

 

Ad. 4. 

 

 

 Ustalono termin następnego posiedzenia na 18 stycznia 2022 r. o godz. 10:00.  

 

 

Posiedzenie Rady UMK w dniu 13 grudnia 2021 r. rozpoczęło się o godzinie 9:00,  

a zakończyło o godz. 11:30. 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

                                                                                                        

 

    Przewodnicząca 

                                                                          Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

     Justyna Morzy 


